
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 

Dato:  16-01-2023 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Nanna, Sune, Jane, Hanne, Nina, Lise, Maj, 
Thomas, Flemming, Martin og Lone  
 
Fraværende: Ranjith 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af referat 
 

 
5 min 

Referatet fra december 2022 blev godkendt 
uden kommentarer 

 
Lone 

2. 

Opfølgning på punkt; 
”Folkeskolelovens § 44, 
stk. 2, nr. 4 – 
skolebestyrelsen skal 
fastsætte principper for ny 
meddelelsesbog.” 
 
Vi får besøg af Maj, som 
er den, der er mest inde i 
brugen af den nye 
meddelelsesbog. 

30 min. 

Maj gennemgik meddelelsesbogens formål, 
indhold og opbygning.  
(bogen er ikke tilegnet meddelelser, men er 
mere en elev port folie omhandlende 
elevens faglige- og personlige udvikling, og 
hvordan eleven kan støttes i sin videre 
udvikling, som både skole og hjemmene 
kan skrive ind i)  
Børnene kan være med- læser og skrive i 
bogen.  
Meddelelsesbogen skal revideres mindst en 
gang om året.    
Forventningen er, at bogen bliver et 
dynamisk redskab, som hele tiden er i flow.  
Bogen ligger i Mee book.  
Bestyrelsen hilser meddelelsesbogen 
velkommen.  
Slides fra Maj oplæg vedhæftes referatet. 
 
Vi talte endvidere om, at vi fortsat skal 
holde fokus på og sikre god kommunikation 
mellem skole og hjem, selvom der tilføres 
en ny it-platform.   

Martin/Maj 

3. 

Fortsættelse af punkt; 
 
Drøftelse af muligheden 
for og ikke mindst også 
lysten til et årligt møde 
mellem forældrerådene og 
skolebestyrelsen. 

30 min. Punktet udsættes til mødet i februar 2023. Thomas 

4. Diverse 15 min 

Nanna er blevet kontaktet af en forælder, 
som efterspørger mulighed for 
skilsmissegrupper på skolen.  
 

 



Efterspørgslen blev positivt modtaget. Der 
blev drøftet forskellige udfordringer i 
forbindelse med efterspørgslen. 
 
Martin og Lone arbejder videre med ideen. 

     

     

     

     

     

     

 


